
 
 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

 
1. Godkendelse af referat  

Referatet er godkendt, hvis der ingen kommentarer er efter en uge. 

Det er ikke sendt ud endnu.  

 

2. Elevrådet  

a. Afbud 

 

3. GANTT 

a. Arbejdsgruppen omkring forældretilfredshedsundersøgelsen 

mødes i næste uge – uge 25 

b. Kommunikationsudvalget skal have fastsat ny dato. Det sker 

efter mødet i dag  

c. Nye datoer er sendt ud som forslag til bestyrelsen.  

i. Første møde er fastlagt allerede 11/8 – første uge i 

skoleåret.  

ii. Næste møde skal ligge i slut august, start september. 

Skal placeres i forhold til borgermøde d. 31/8 kl. 19. 

Skolebestyrelsesmødet bliver placeret samme dag 

fra 17-19 

iii. Forslag om at samle gamle elever og tage dem med 

til borgermødet 

iv. Forslag til at tage suppleanterne med den dag.  

v. Tredje dato skal også rykkes. Ole sender nyt forslag 

ud.  

vi. Onsdag d. 14/9-22 17.30 -19.30 kurset om arbejdet i 

skolebestyrelser  

 

Dato: 15. juni 2022 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fraværende 

Ole Møller Laursen 

 

Demi Erik Pihl Hansen 

Jes Pettersson - delvist 

Kirsten Leth Jensen 

Jimmy Schach 

Lene Holm Mouritzen 

Louise Ladegaard Andersen 

Lise-Lotte Rasmussen 

Mette Enel Ugelvig (SFO-forældreråd) 

 

Stig Thomsen 

Emilie Jespersen 

 

 

Nico. Elevråd 

Referat 
 

 

 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Skole og Uddannelse 

Gungehusskolen 

Skoleleder:  

Ole Møller Laursen 

 

Sagsnr.: 21/28795 

Doknr.: 177008/22 

 

Dato: 15. juni 2022 /oll 
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4. Fastsættelse af datoer for arrangementer 

a. Forældrenes Aften. Onsdag i uge 41 – 11/10 

i. Tema skal aftales hurtigt. Senest 11/8 

ii. Forslag – oplægsholder omkring 

venskab/tonen/børneetik. Evt. noget om hjernen v. 

Anne Knudsen 

iii. Forslag – oplægsholder der var med i 

landsholdssammenhæng. Stig kan huske ham fra 

Sønderkær. Psykolog Jens Hansen  

iv. Forslag: Forældrenes rolle i skolesamarbejdet – 

hvordan kan man som forældre hjælpe sit barn til en 

bedre skolegang.  

v. Mette, Demi og Ole har meldt sig selv i udvalg om at 

planlægge forældreaften.  

vi. Forslag: Gungehus kunne invitere egne forældre + 

evt. kommende forældre fra børnehaverne. Eller slå 

det så stort op, at vi inviterer forældre fra andre stole.  

vii. Ole fortalte om et samarbejdsudvalg med 

Præstemosen, Holmegårdsskole, Musikskolen. De 

kunne evt. inviteres. 

b. Placering af Gungefestivalen 

i. Ligger nu i maj tæt på skriftlige prøver, 

konfirmationer, og sidste skoledag.  

ii. Forslag: At lægge det i juni. Baseret på at 9. 

klasserne alligevel ofte ikke har kunnet komme med.  

iii. Lise-Lotte har lovet at hjælpe de nye med at lære 

indkøbsplaner at kende.  

 

5. Evaluering af årets indsatser  

a. Udvikling af teamsamarbejdet 

i. I forbindelse med APV var der behov for at arbejde 

på arbejdsmiljø og samarbejde.  

ii. Det er gået både op og ned. Der har været et 

samarbejde med Nikolaj Suhr og det har rykket noget 

for alle. Også selv om han måske var mest 

ledelsesminded. Men ifølge Ole er det gået godt, 

men med for lidt ledelsesinvolvering pga. færre 

ledere og sygdom. Det skal blive bedre næste år. Det 

bliver prioriteret højt. Vi har det stærkeste 

ledelsesteam nu.  

iii. Årgangsmøde mandag d. 21/6 med 

årgangskoordinatorerne.  

iv. Fra lærernes side, har arbejdet med timeplan været 

godt i år. Medarbejderne har haft en følelse af at 

være mere inddraget.  

v. Forældrerepræsentant kvitterede ved at trods stor 

lærerudskiftning, har teamsamarbejdet har virket. 
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Man har som forældre ikke mærket de mange 

lærerstop.  

vi. Teamsamarbejdet har givet mulighed for to-

lærerundervisning i klassen.  

vii. Gungehusskolen er den eneste skole der er 

uddannet i Co-teaching 

viii. Forslag: Det burde fortælles i Hvidovre Avis.  

 

b. Skolen burde være mere aktiv på Sociale medier og give 

forældre et indblik i alt hvad vi kan.  

i. Der skal udpeges en person, medarbejder, der har 

ansvaret for at opdatere SoMe. Ole skal sætte tid af 

til den medarbejder.  

 

c. Evaluering af skolebestyrelsens arbejde 

i. Der har været mange ting på agendaen. Næste år 

burde vi måske fokusere på et årsemne og tage det 

op over flere møder.  

ii. I august skal bestyrelsen blive enige om at sætte 

realistiske mål. Udvælge få opgaver, der er primære.  

iii. Processen for talelisten skal tages op. Det sker tit at 

der sker emneskift i løbet af talelisten og dermed 

swapper man rundt i emnerne. Diskussionen bliver 

afbrudt.  

 

 

6. Afprøvning af mobilfriskole på 7. årgang 

a. Forsøget har været sat i gang siden 25/4 og det skulle 

evalueres her i juni.  

b. Det foreslås at evalueres i september, hvilket medfører at 

nuværende 6. klasser bliver omfattet som kommende 7. 

klasser og dermed også de kommende 8. årgang.  

c. Bestyrelsen godkender at forsøget nu omhandler både 7. og 

8. årgang. Det tages op igen d. 29/9.  

 

 

7. Skoledistriktsændringer  

a. Forslaget er sendt tilbage, så det bliver mere vidtgående 

ændringer.  

i. Eksempelvis dele af skoledistrikter – enklaver.  

b. Indskrivningen skal være efter de nye distrikter. Et stort 

børnetal gør at der ikke bliver ledige pladser nogen steder, 

så derfor kan der ikke gives dispensationer.  

c. Til mødet i august skal de gode historier frem for at fremme 

indskrivningstallet 

d. Spørgsmål til om børnetallet virkelig stiger så meget i 

Risbjerg. Ja det vokser, men søskendekriteriet gør også 

meget.  
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e. Der kan ikke gives dispensation til børn fra andet 

skoledistrikt, hvis klassen er fyldt med 24 børn.  

f.  Lise-Lotte etablerer kontakt mellem politikere og Mette.  

 

g. Valgresultatet ligger klar i uge 25 

h. Ole sender besked ud på Aula om at der er valg og 

valgmøde. Der medsendes videoer med fra skole og 

forældre. 

 

8. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Trafikforslaget er sendt tilbage. Men vi mener stadig 

at det er for dårligt at halvdelen af budgettet bruges til 

parkeringsplads på heldagsskolen.  

b. SKOK 

i. På seneste møde var der primært fokus på emnet 

skoledistrikter. 

 

c. Medarbejder: 

i. Medarbejderne er i gang med at kigge på 

trivselsundersøgelse. Lave handleplaner 

ii. Det går godt. Alle er på sommerferiemode. Ture 

planlægges.  

 

d. SFO og klub 

i. De er i gang med at indkøre førskolegrupperne.  

ii. Hele gangarealet får nyt gulv.  

iii. Klubtilbuddet skal huskes, hvis vi vælger at fastholde 

klubben i 10 mdr. endnu.  

iv. Husk at fokusere på at lave den gode overgang til 

Bredalsparken.  

 

e. Ledelsen: 

i. Nye regler for nye test, meddelelsesbog skal indføres 

allerede fra 1/8-22 

1. testen bliver først en overgangstest og bliver 

endeligt fastlagt i 26/27 

ii. Evaluering i skole skal over de næste par år udvikles.  

iii. Ikke uddannelsesparat/uddannelsesparat er nu 

afskaffet.  

iv. Stormøde afholdt mellem alle skoler og 

Familieafdelingen omkring de udfordringer, der pt er 

blandt grupper af unge i Hvidovre. Der er kommet lys 

på problemerne.  

1. Gadeplansmedarbejdere er kun i Avedøre. 

De skal blive der, men der er brug for flere.  

  

9. Evt.  


